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 ,מכובדי

 מניעת מעבר רופאים בין הקופותהנדון:                                                  

קופות החולים, ובה ביקשו נציגי הובהר לנו כי לפני מספר ימים התקיימה פגישה במשרד הבריאות, אליה זומנו כל מנכ"לי 
משרד הבריאות מכל מנכ"לי קופות החולים שלא לקבל לעבודה או להתקשר עם רופאים המועסקים בקופות אחרות למשך 

  .שלושה חודשים לפחות

ככל שהדברים נכונים הרי שעל פניו מדובר בבקשה/דרישה/הנחיה/סיכום בלתי חוקיים ובלתי חוקתיים שאינם עולים בקנה 
אחד עם ערכים של מדינה דמוקרטית ומקצוע חופשי ופוגעים פגיעה מהותית, קשה ובלתי מידתית בציבור המבוטחים 

  .וברופאים כאחד

  .בטרם נחליט על הצעדים המתבקשים, ברצוננו לקבל הבהרות ראשוניות בנוגע לדיון שהתקיים במשרדך

קליטת רופאים המועסקים בקופות אחרות במהלך תקופה האם משרד הבריאות ביקש ממי מהקופות להימנע מגיוס ו/או 
  ? כלשהי

האם סוכם בין הקופות, כולן או חלקן, כי ימנעו מגיוס ו/או קליטת רופאים המועסקים בקופות אחרות במהלך התקופה 
  ?האמורה

איפשר סיכום  ככל שמשרד הבריאות ביקש מהקופות להימנע מגיוס ו/או קליטת רופאים המועסקים בקופות אחרות, או 
מעין זה, נבקש לדעת מכוח איזו סמכות פעל משרד הבריאות, בפרט בהינתן שסיכום  מעין זה, על פניו, מנוגד לדין, ובכלל 

  .זאת חוק יסוד חופש העיסוק, חוק יסוד כבוד האדם וחירותו וחוק ההגבלים העסקיים

רופאים שמועסקים בקופה אחת להתקשר עם קופה ככל שהנושא אכן נדון בישיבה, נבקש לדעת מהי התכלית של מניעת 
 .אחרת

 .מקצועי השתתף בישיבה-לאור השלכות הסיכום על בריאות ציבור המבוטחים נבקש לדעת מי מהדרג הרפואי

 .נבקש לקבל בהקדם האפשרי את פרטי הסיכום של הישיבה, לרבות על איזו אוכלוסייה דובר וכן על משך הזמן

שומרת לעצמה את מלוא זכויותיה ותפעל בכל האמצעים העומדים לרשותה, כדי למנוע פגיעה במקצוע  נבהיר כי הר"י
   .הרפואה ובקשר בין ציבור המטופלים לציבור הרופאים

 .אודה על תגובתך בהקדם

  ,בברכה

         פרופ' ליאוניד אידלמן, יו"ר
 בישראל ההסתדרות הרפואית

 :יםקהעת
  שר הבריאות , יעקב ליצמן רבח"כ ה

   מנכ"לי קופות החולים
  סגני הר"י

 מזכ"ל הר"יעו"ד לאה ופנר, 

 


